
 

1 
 

 

Arle Åmdal Vaara 

Andrea Jacksonville 

Razan Karim 

Vegard Falk Lorentzen 

Zebra Boysen 

Maren Valand 

Fahad Hazzaa 

Bjørn Christian Håvardstad 

Joel Christian Granlund 

Zaryab Azam 

 

Innkalling til møte i Velferdstinget 

Det kalles herved inn til møte i Velferdstinget i Agder.        

 

Tid: onsdag 15. januar 2025, kl. 16.30 

Felles avreise fra studentsenteret i Kristiansand, kl.15.50 

Sted: Grimstad (detaljer kommer) 

 

Det blir servert mat og drikke på møtet, og vi tar hensyn til matallergier og -preferanser. Hvis 

du enda ikke har meldt ifra om evt. allergier eller preferanser, så må du gjøre det så snart som 

mulig. Om du ikke svarer på innkallingen innen onsdag 8. januar kan du ikke forvente å få 

mat på møtet.    

  

Gi tilbakemelding, uansett om du kan delta eller ikke, til konsulent@vt-agder.no så 

raskt som mulig (og senest onsdag 8. januar). 

 

Vi gleder oss til å se dere igjen, og er spente på hva dere tenker om denne månedens saker! 

 

Med vennlig hilsen 

Malene Heggem Gundersen 

Organisasjonskonsulent, Velferdstinget i Agder 

 

 

mailto:konsulent@vt-agder.no
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Saksliste VT-møte  

Møtedato: 15.01.2025 kl. 16.30 

Sted: Fagskolen i Agder 

 

  

SAK  TITTEL   SAKSBEHANDLER  MERKNAD  

VT-sak 00a/25  Valg av ordstyrer  Helene Fredheim Muntlig   

VT-sak 00b/25  Godkjenning av innkalling, 

saksliste og dagsorden   

Ordstyrer   Vedlegg 

VT-sak 00c/25  Godkjenning av protokoll 

11.12.2024 

Ordstyrer  Vedlegg 

  

Orienteringssaker        

VT-sak 1/25  Siden sist Helene Fredheim Muntlig  

VT-sak 2/25  Orientering om revidering av 

VTs vedtekter 

Sigrid Solheim Vedlegg 

Diskusjonssaker         

VT-sak 3/25  Rekruttering til Velferdstinget 

2025 

Julia Nilsen Vedlegg 

Vedtakssaker        

VT-sak 4/25   Semesterhjul V25 Helene Fredheim Vedlegg 

VT-sak 5/25 Oppløsning av VTs 

Utviklingsplan 

Helene Fredheim Vedlegg 

VT-sak 6/25  Revidering av 

Prinsipprogrammet for 

Velferdstinget i Agder 

Julia Nilsen Vedlegg 

Orienteringssaker         

VT-sak 7/25   Eventuelt   
 

Muntlig  

  Evaluering av møtet    Muntlig   

  

 

 

 

 



 

3 
 

 

Dagsorden for VT-møte 15.01.2025 

 

 

AU foreslår følgende dagsorden for møtet:  

SAK  TITTEL   ANSLÅTT TIDSPUNKT  

FORMØTE FORMØTE 16:30-17:00 

VT-sak 00a/25  Valg av ordstyrer  17:00-17:05 

VT-sak 00b/25  Godkjenning av innkalling, 

saksliste og dagsorden   

17:05-17:10 

VT-sak 00c/25  Godkjenning av protokoll 

11.12.2024 

17:10-17:15 

VT-sak 1/25  Siden sist 17:15-17:25  

VT-sak 2/25   Orientering om revidering av 

VTs vedtekter 

17:25-17:45 

VT-sak 3/25   Rekruttering til Velferdstinget 

2025 

17:45-18:45 

PAUSE    18:45-19:00 

VT-sak 4/25   Semesterhjul V25 19:00-19:40 

VT-sak 5/25   Oppløsning av VTs 

Utviklingsplan 

19:40-20:45 

PAUSE   20:45-20:55 

VT-sak 6/25  Revidering av 

Prinsipprogrammet for 

Velferdstinget i Agder 

20:55-21:40 

VT-sak 7/25   Eventuelt 21:40-21:50 

  Evaluering av møtet  
 

   

Møtet er estimert til å vare til ca. 21:50 
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VT-sak  Protokoll 

Møtedato 11.12.2024 

Protokollfører  Malene Heggem Gundersen 

 

UiA:  
Razan Karim 

Kevin Mathisen Kirkhus 

Andrea Jacksonville  

Ulrikke Dietz 

 

Ansgar:  
Joel Christian Grønlund 

 

Noroff: 
 

Fagskolen i Agder: 
Dag Andre Fossum 

 

NLA:  
Zaryab Azam 

 
AU:  
Helene Fredheim  
Julia Nilsen  
Sigrid Solheim 

Ordstyrer:  
Olea Norset 

Protokollfører:  
Malene Heggem Gundersen 

 

Forfall: 
Arle Åmdal Vaara 

Zebra Boysen 

Vegard Falk Lorentzen 

Bjørn Christian Håvardstad 
Fahad Hazza 

 

Andre til stede:  

Jakob Mæland, Styreleder SiA 
Magnus Ellefsen Moen, leder STA  

Pål Harv, administrerende direktør SiA 

Benedicte Norlie 
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SAKSLISTE 
 

VT-sak 00a/24 Valg av ordstyrer 

Forslag: Enstemmig vedtatt  

 

VT-sak 00b/24 Godkjenning av innkalling, saksliste og dagsorden 
Enstemmig vedtatt 

 

VT-sak 00c/24 Godkjenning av protokoll (06.11.2024)  

Enstemmig vedtatt 

 

Orienteringssaker  

 
VT-sak 62/24 Siden sist  

Helene innleder møtet med å fortelle hva AU har arbeidet med siden forrige VT-møte, blant annet 

planlagt og gjennomført workshop med Sammen og VT Vest på  

årskonferansen for “Nettverket for studenters suksess i høyere utdanning”, gjennomført videre on-

boarding av organisasjonskonsulenten, arbeidet med en samarbeidsavtale med SiA, samt deltatt i 

studentrådsmøter på Ansgar og UiA. Videre har leder og nestleder deltatt på styremiddag i Grimstad, 

arbeidet med sanitærproduktsaken, og det har blitt arrangert hundedager med besøkshunder fra Røde 

kors. 

Jakob Mæland v/SiA-styret forteller kort om SiAs arbeid med økonomi og nåværende status, blant 

annet hvorvidt semesteravgiften skal økes og med hvor mye og hva boligsituasjonen er per dags dato. 

 

Diskusjonssaker  

VT-sak 63/24 Studentinvolvering i revidering av SiAs strategi 

Helene starter med å fortelle kort om saken: SiA (Studentsamskipnaden i Agder) har en strategi som 

strekker seg fra 2020-2030, og AU (Arbeidsutvalget) mener denne strategien burde revideres av VT 

(Velferdstinget), da en tidsperiode på ti år er lengre enn hva som er vanlig. Studenter burde komme 

med innspill til strategien, da dette omfatter dem. Saken løftes derfor nå til VT, både for å orientere om 

strategiarbeidet så langt og for å gi VT mulighet til å komme med innspill til innholdet i strategien. AU 

ønsker også innspill på hvordan studenter kan involveres tettere i dette arbeidet. Helene spør VT om 

det kan være hensiktsmessig å ta i bruk spørreundersøkelser, workshoper eller liknende for eksempel, 

og hva som er en god nok studentinvolvering i saken. VT skal gi tilbakemelding på saken over nyttår. 

Pål Harv og Benedicte Nordlie v/SiA presenterer den overordnede strategien og prosessen som startet i 

2020 hvor alle ansatte, diverse studenter og STA ble involvert for å jobbe med seks satsningsområder. 

De påpeker at noen av områdene kanskje er innarbeidet snart, slik som for eksempel bærekraft (el-bil, 

kortreist mat osv.), og stiller spørsmål ved om noen av disse områdene kan plukkes ut fordi de i stor 

grad er innarbeidet nå. Videre spør de VT om de synes noen andre områder er viktige, både nå og for 

fremtiden, og om disse burde jobbes med fremover. SiA kan ikke svare opp alle ønskene som kommer 

fremover på grunn av blant annet økonomi, og rammene er annerledes i dag enn når strategien ble satt 
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i gang. Planen er at strategien er ferdig revidert rundt påsketider. 
 
VT stiller spørsmål om SiAs økonomiske status per i dag, og hva de ser for seg fremover. SiA 

prioriterer å bruke penger studentnært, og ser på hvilke tiltak som kan settes i gang for å effektivisere 

driften, blant annet jobbe med, og lære fra, andre samskipnader. Videre etterspør VT SiAs erfaringer 

med studentinvolvering og om de har erfaringer med hva som funker. Per dags dato er det 

fokusgrupper og VT-møter som er SiAs utgangspunkt for studentinvolvering i strategien.  

DISKUSJON: 

1. Er Kristiansand og Grimstad Norges beste byer å studere i? 

2. Hva har andre studiebyer i Norge, som Agder mangler? 

Spørsmål 1 og 2 diskuteres under ett. 

- Det er delte meninger innad i VT om hvorvidt Kristiansand og Grimstad er de beste byene å 

studere i. Samtidig blir det trukket fram at det er rundt 15 000 studenter i begge byene til 

sammen – mange prioriterer med andre ord Sørlandet, så noe gjøres riktig. En av 

representantene mener at studiebyene har stort mangfold av aktiviteter, men at man må finne 

disse selv og skaffe seg oversikt.  

 

- En av representantene påpeker at Kristiansand mangler muligheten til å få seg deltidsjobb ved 

siden av studiene for eksempel. Samtidig sier en av de andre representantene at det ikke er 

studiebyene sin “feil” eller sitt ansvar å sørge for dette, og at enkelte studiers egenart gjør at 

man som student uansett ikke kan jobbe ved siden av studiene.  

 

- Det kommer flere ønsker om en mer tilgjengelig og “nedpå” studentpub, med lavere priser og 

som er lettere å ta eierskap til. BARE bærer preg av å være et kulturhus eller identitetsløst, 

som prøver å være for mange ting på en gang. BARE er ikke brunt nok. 

 

- Bedre helsetilbud – etter grunnskoleløpet må studenter som trenger hjelp med for eksempel 

ADHD eller dysleksi, gå privat. Dette er direkte knyttet til studieløpet og får innvirkning på 

dette, kanskje SiA kan hjelpe med dette? I tillegg på er SiA Helses nettside uoversiktlig og det 

er ikke en oversikt over de forskjellige tilbudene som tilbys, man må logge inn og fylle ut mye 

informasjon om seg selv for å komme til tilbudene. Det er en lang prosess og krever mye av 

studenten som trenger hjelp. Lang ventetid på å få hjelp er også en utfordring. 

 

- Som student kan man leve og bo til en overkommelig pris i Kristiansand. Prisene burde 

forsøkt holdes nede, eventuelt senkes mer.  

 

- Flere alkoholfrie arrangementer utenfor drikkemiljøet generelt. 

 

- Bokhandelen burde nedprioriteres, til fordel for for eksempel SiA Helse eller BARE. Flere av 

representantene mener at det ikke så viktig med bokhandel lenger, da mye er tilgjengelig 

digitalt nå. Midler kan frigjøres ved å legge ned bokhandelen. Kan en avtale med en 

bokhandel i byen vært noe, slik som andre steder gjør? 
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Helene stiller spørsmål til VT om de syns at tilbudene om bolig, barnehage, kantine og trening er fine 

slik det er nå? VT sier seg stort sett enige. Magnus v/STA (Studentorganisasjonen i Agder) trekker 

frem at studentene i Grimstad savner et treningstilbud tilsvarende Spicheren i Kristiansand og lurer på 

om SiA burde legge inn støtet her i strategiprosessen? 

3. Hva synes VT om strategien slik den er nå? 
4. Hvordan burde studentene kunne påvirke revideringen av SiAs strategi, og hvilke studenter burde 

være med på dette? 

Spørsmål 3 og 4 diskuteres under ett. 
 
Helene påpeker at studentene ikke trenger ikke gå i dybden nå, da dette også skal diskuteres etter jul. 

- Snakke med studenter, workshops, spesielt de som ikke er engasjerte. Det er lett at det oppstår 

et ekkokammer med allerede engasjerte studenter.  

 

- Involvere de som er direkte berørt i saken er viktig. Fokusgrupper er bedre enn 

eksperter/representanter.  
 

- Jo flere studenter som kommer med tilbakemeldinger, jo bedre. På denne måten får de 

eierskap til strategien. Det er spesielt viktig med tilbakemeldinger fra studenter fra de andre 

studiestedene i Kristiansand. 

Helene informerer om at AU ønsker å lage en fokusgruppe med god bredde i representantene fra Kr. 

Sand og Grimstad. Hun stiller spørsmål til VT om de har noen idé om hvordan AU kan finne frem til 

driftige studenter som kan bli med i en slik gruppe. VT kommer med forslag som: VTs representanter 

kan komme med mening fra venner og folk de kjenner, bruke nettverket sitt, stå på stand, ta i bruk QR-

koder og sosiale medier. 
 

VT-sak 64/24 Økning av semesteravgiften 

Helene innleder saken med å forklare hva semesteravgiften går til, blant annet driften av VT, SiA 

helse, studentliv, studenthusene BARE og Bluebox. I budsjettet for 2025 foreslår SiA å øke 

semesteravgiften med 3%, som er cirka 15 kroner. Mellom 2017 og 2023 var det ingen økning i 

semesteravgiften. Avgiften økte med 25 kroner i 2023, med begrunnelse om økt behov for midler til 

foreningslivet, spesielt etter korona. Videre økte avgiften nok en gang med 25 kroner i 2024.  

Helene ber VTs representanter om å se bort fra punkt 6 i sakspapirene grunnet ny informasjon som har 

kommet frem. 

AU (Arbeidsutvalget) legger frem at de innstiller med dissens på hva avgiften bør økes med. Videre 

legger de frem de to ulike innstillingene på henholdsvis 15 kroner og 25 kroner. 
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Pål fra SiA informerer om at VT kan innstille hva de ønsker avgiften skal være på eller økes med, men 

at VT ikke kan vedta hva den skal være på, da SiA vedtakende organ. Han legger vekt på at SiA Helse 

må opprettholdes og sier videre at for å sikre et godt tilbud fremover, skulle SiA gjerne hatt høyere 

avgift, men har lagt seg på en moderat økning (ca konsumprisindeks), for å ha en jevn økning. Med 

begge forslag (15 kroner og 25 kroner) ligger SiA fremdeles lavt på lista over de ulike studiestedenes 

semesteravgifter i Norge. SiA Helse ha cirka 4000 samtaler i året/individuelle personer innom i året. 

Det blir stilt oppklarende spørsmål til både SiA (Studentsamskipnaden i Agder), AU (Arbeidsutvalget) 

og STA (Studentorganisasjonen i Agder): 

- VT: Studiestøtten som skal økes - det er fra Lånekassen? Pål: Ja. 
 

- VT: Vil økningen i semesteravgiften gå til helse? Pål: Ja. 
 

- STA: Cirka hvor mye mer må studentene ut med til neste år med tanke på prisjusteringer? Pål: 

Konsumprisindeksen ligger til grunn for de fleste økningene, sånn omtrentlig. 
 

- AU: Økt semesteravgift sørger for at det blir mindre underskudd i budsjettet til helse, ikke et 

bedre tilbud? Pål: Riktig. For syv år siden la VT 50 kroner på avgiften for å sikre videre drift.  

 

- AU: Det blir vel ikke bedre tilbud med økning i avgift, bare vedlikehold av eksisterende 

tilbud? Pål: Overskudd går til studentene, underskudd fører til innstramminger. 25 kroner 

sikrer mer over tid, men ingen stor forskjell på 15 kroner og 25 kroner. 
 

- VT: Hvis det blir innstramminger – hva er det første som blir nedprioritert? Hva blir dårligere? 

Jakob: Ingenting blir strammet inn kortsiktig, men langsiktig har noe å si. Må noe strammes 

inn, så må vi se på det da.  
 

- VT: Har dere andre måter å få inntekter på? Jakob: Vi tjener mest på husleie. Den kan settes 

høyere. Pål: Vi har jobbet for å få økt tilskudd til SiA Helse, da vi gjør en del ting som egentlig 

er en offentlig oppgave. Det er ikke rettferdig at det skal subsidieres av semesteravgiften. 

Jakob: Vi har fått store gjennomslag på bolig, så helse er det neste store. 
 

DISKUSJON: 

1. Hvor mye burde studentene i Agder betale i semesteravgift til SiA? 

2. Dersom SiA øker semesteravgiften, hva burde disse midlene gå til? 

Spørsmålene diskuteres under ett.  

- VT er delt i synet på hvor mye semesteravgiften skal økes med. Noen av representantene 

mener at 25 kroner er en liten pris å betale for å beholde dagens tilbud, og at denne summen 

ikke vil ha særlig innvirkning på studentøkonomien. I tillegg er summen forutsigbar, da det 

har vært tilsvarende økning de to foregående årene. Andre representanter mener at summen 

har en innvirkning på studentøkonomien da det er dyrtid for alle, og 25 kroner fort kan utgjøre 
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et måltid for eksempel.  
 

- Noen representanter er mot en økning i det hele tatt. 
  

- Også STA er prinsipielt mot en økning, da det går utover studentene. Magnus v/STA viser 

også til en undersøkelse hvor 40% av dem som svarte, måtte ha lån eller kreditt for å klare seg 

– studenter går i minus hver eneste måned. Kanskje det lar seg gjøre å omdisponere midlene 

SiA råder over? 
 

- VT er delt i synet på hvor ofte semesteravgiften bør økes - noen mener den burde økes hvert 

år, andre ikke. Noen foreslår å se det an og øke etter behov.  
 

- Fagskolen har ikke så høy avgift. Studentene har ofte nettopp blitt ferdige med læretid og har 

derfor penger, men ser perspektivet til de studentene med dårlig råd.  
 

- Det er ganske dyrt for studenter å studere på Ansgar, med tanke på at de får goder fra 

studiestedet fra før av, og ikke bruker SiAs tilbud så mye. De merker prisøkningen godt.  

 

- NLA har om lag 17 000 kr i semesteravgift, får mattilbud og samtaletilbud på studiestedet. Det 

eneste tilbudet studenter fra NLA gjør seg nytte av er Spicheren, ikke stort mer.  
 

- Flere av representantene trekker frem SSM (Studentsosiale midler) og SiA Helse som viktige 

og noe semesteravgiften burde gå til. 

 

VT foretar en prøvevotering på hvorvidt semesteravgiften burde økes eller ikke: 

For økning: 3    Ikke for økning: 4 

 

VT foretar en prøvevotering på hvor mye semesteravgiften burde økes, hvis den skal økes: 

Økning på 25 kroner: 2   Økning på 15 kroner: 5  
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Vedtakssaker  

 

VT-sak 65/24 Revidering av retningslinjene for Aktivitetsfondet 

 

Sigrid gjør kort rede for hva aktivitetsfondet er og hvorfor det ble opprettet. VT stiller et par 

oppklarende spørsmål.  

 
Forslag til vedtak: Velferdstinget i Agder vedtar retningslinjene for Aktivitetsfondet og med de 

endringene som måtte komme på møtet. 

 

Enstemmig vedtatt med 7 stemmer. 
 

 

Forslag 1 Endringsforslag 

Forslagsstiller Kevin 

Forslag  Endre ordet kan til skal i setning nr. 2 s.27. 
Vedtak  For:3, mot: 0, avholdende: 4. Faller, ikke 

vedtatt. 

 

 

Forslag 2 Endringsforslag 

Forslagsstiller Kevin 

Forslag  Hva kan søkes om.  
 
Øke støtte til mat og drikke fra 200 kroner til 

250 kroner. 

Vedtak  For:6, mot:1, avholdende: 0. Vedtatt. 

 

 

Forslag 3 Endringsforslag 

Forslagsstiller Andrea 

Forslag  Mat- og drikkestøtten økes til 300 kroner. 

Vedtak  For: 1, mot: 6, avholdende: 0. Faller, ikke 

vedtatt. 

 

 

Forslag 4 Endringsforslag 

Forslagsstiller Andrea 

Forslag  Forslag til å endre dekking av kostnad til pynt 

fra 500 kroner til 400 kroner. 
Vedtak  For: 7, mot: 0, avholdende: 0. Enstemmig 

vedtatt. 
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Forslag 5 Endringsforslag 

Forslagsstiller Kevin  

Forslag  Endre sum man kan søke om fra 10 000 kroner 

til 15 000 kroner. 

Vedtak  For: 4, mot: 3, avholdende: 0. Faller, ikke 

vedtatt. 

 

 

Forslag 6 Endringsforslag 

Forslagsstiller Kevin 

Forslag  Endre sum man kan søke om, samt hva det kan 

gå til. Slik at linjen blir: 
 
Det er mulig å søke støtte opp til 15 000 kroner, 

hvorav kun 10 000 kroner kan gå til å dekke 

mat.  

Vedtak  For:, mot:, avholdende:. Ikke vedtatt, 

grunnet forrige vedtak. 

 

 

 

 

VT-sak 66/24 Åpning av Aktivitetsfondet 2025 

 

Sigrid gjør rede for saken og forklarer hva tidligere utdelinger fra fondet har gått til. VT stiller 

spørsmål om det eksisterer et budsjett for Aktivitetsfondet eller en grense for bruk. Sigrid svarer på 

dette, og Helene redegjør for tidligere og nåværende omstendigheter rundt fondet.  

 

Velferdstinget diskuterer fordeler og ulemper ved å åpne fondet og hvorvidt det skal skje med 

forbehold.  
 
VT foretar en prøvevotering på hvorvidt fondet skal åpnes eller ikke: 

For åpning: 5    Ikke for åpning: 2 

 

Forslag til vedtak: Velferdstinget i Agder vedtar å åpne Aktivitetsfondet for 2025 med de 

endringene som måtte komme på møtet. 

Vedtak: For: 5, mot: 2. Vedtatt åpnet.  
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Forslag 1 Tilleggsforslag 

Forslagsstiller VT 

Forslag  Stryke førstemann-til-mølla-prinsippet, 

prioritere foreninger som ikke har fått penger fra 

før (gjelder ikke grunnstøtte, men andre SSM-

midler). Prioriteringsliste: 

1.Studentgrupper 
2.Aktiviteter som er åpne for alle 

studenter 
3.Studentaktiviteter og linjeforeninger 

Vedtak  For: 7, mot: 0, avholdende: 0. Enstemmig 

vedtatt. 

 

Forslag 2 Endringsforslag 

Forslagsstiller VT 

Forslag  Endre makssummen på søknadene fra 10 000 

kroner per aktivitet til 7500 kroner per aktivitet. 
Vedtak  For: 6, mot: 1, avholdende: 0. Vedtatt. 

 

Forslag 3 Endringsforslag 

Forslagsstiller Razan 

Forslag  200 000 kroner, sum for aktivitetsfondet totalt 

Vedtak  For: 2, mot: 5, avholdende: 0. Faller. 

 

Forslag 4 Endringsforslag 

Forslagsstiller AU 

Forslag  250 000 kroner, sum for aktivitetsfondet totalt 

Vedtak  For: 5, mot: 2, avholdende: 0. Vedtatt. 

 

Forslag 5 Endringsforslag 

Forslagsstiller Kevin 

Forslag  300 000 kroner, sum for aktivitetsfondet totalt 

Vedtak  Faller grunnet forrige vedtak. 
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VT-sak 67/24 Budsjett 2025 

 

Forslag til vedtak: Velferdstinget i Agder vedtar Budsjett 2025 med de endringene som måtte 

komme på møtet.   

 

Enstemmig vedtatt med 7 stemmer. 

 

 

 

VT-sak 68/24 Rebudsjettering til ny nettside 

 

Forslag til vedtak: Velferdstinget i Agder vedtar rebudsjettering av 90 000 kroner til ny 

nettsideløsning, med de endringene som måtte komme på møtet.   

 

Enstemmig vedtatt med 7 stemmer. 

 

 

 

 

Orienteringssaker  

 

VT-sak 69/24 Eventuelt  
  

Helene stiller VT spørsmål om hva som kan effektivisere møtet neste gang? VT diskuterer seg 

imellom og kommer med tilbakemeldinger til AU og ordstyrerbenken. 

 

Helene lukker møtet 

Møtet avsluttes (kl. 23.42) 
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VT-sak   01/25  

Saksbehandler  Arbeidsutvalget v/Helene Fredheim  

Møtedato   15.01.25  

 

 

Siden sist  

 

Leder:  

- Kontorarbeid og AU-møter  

- Møter med studentrådslederne i Agder  

- Skrevet uttalelse om økning av semesteravgiften  

- Arbeid med samarbeidsavtalen med SiA, og støttedokument for konsulent  

- SiA-styremøte med budsjettvedtak  

- Planlagt og gjennomført workshop om studentenes prioriteringer de neste årene  

- Planlegging og organisering av rekrutteringsmiddag  

- Sendt innkalling til fellesmøte for studentrådene  

- Arbeidet med fokusgruppen til revidering av SiAs strategi  

- Utvikling av rekrutteringsstrategi for 2025, og innkalling til første møte med 

valgkomiteen  

- Møte i Studenttrivselsprosjektet  

- Innspillsmøte med AU og SiA om SiAs strategi  

- Avspasering og juleferie  

  

Nestleder:  

- Kontorarbeid og AU-møter  

- SiA-styremøte med budsjettvedtak  

- Møte med Studenttrivselsprosjektet om student i frivillighet  

- SSM og Aktivitetsfondet  

- Sendt liste over driftsmidler for våren 2024 til utbetaling  

- Planlegging av studiestart med UiA   

- Workshop om studentenes prioriteringer de neste årene  

- Avspasering og juleferie  
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Kommunikasjonsansvarlig:  

- AU-møter  

- KU-møter  

- Planlegging av nyttårsbord  

- Planlegging av rekrutteringsmiddag  

- Oppdatert saker på nettsiden  

- SoMe  

- Publisere julekalender   

- Nye design på Roll-up  

- Bestilt merch   

- Avspasering  

- Hatt julebord  

- Skrevet sakspapirer  

- Trukket vinnere i julekalender  

- Utlån av Soundboks  

- Mail  

- Møte med Thomas i økonomiavdelingen hos SiA  

- Juleferie  
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VT-sak   02/25  

Saksbehandler  Arbeidsutvalget v/Sigrid Solheim  

Møtedato   15.01.25  

 

Orientering om revidering av VTs Vedtekter 

Velferdstinget i Agders vedtekter er organisasjonens viktigste styringsdokument. Det 

bestemmer alt fra formålet med organisasjonen og antallet representanter i VT, til hvilke 

utvalg VT skal ha og hvordan organisasjonen legges ned. Vedtektene skal revideres hvert år 

før 31. mars. Arbeidsutvalget (AU) planlegger å revidere disse på februarmøtet og ønsker 

derfor å orientere VT om dette nå. Dette er fordi alle endringsforslag til vedtektene må sendes 

inn skriftlig senest tre uker før saken skal opp. 

 

Dette sier VTs vedtekter om vedtektsendringer (§ 22):   

«AU plikter å orientere VT om frist for innsending av endringsforslag til vedtektene 5 uker 

før møtet der vedtektene skal tas opp. Dersom VT har endringsforslag til vedtektene, skal 

disse være sendt til AU senest 3 uker før behandling i VT. Innsendte endringsforslag skal 

sendes til VT sammen med innkallingen til møtet. AU har særskilt frist, hvorpå 

endringsforslagene må være klare senest én uke før møtet hvor vedtektene behandles. Alle 

endringsforslagene, inkludert de som er fremmet av AU, skal gjøres kjent ved endelige 

sakspapirer. Ved vedtektsendringer utover overnevnte møte skal endringsforslagene framsettes 

skriftlig på et møte i VT og behandles på påfølgende møte. Vedtatte endringer gjelder fra 

møtets slutt med mindre VT, med 3/4 kvalifisert flertall, vedtar noe annet. Endringer kan ikke 

tre i kraft før vedtektsbehandlingen er avsluttet. AU har ansvar for å oppdatere vedtektene 

redaksjonelt ved behov.»  

 

AU oppfordrer VT til å lese gjennom vedtektene nøye og begynne med gjennomgangen av 

disse så raskt som mulig. Dersom VT vedtar AUs forslag til semesterhjul, vil fristen for å 

sende inn endringsforslag være 22. januar. I tillegg til denne orienteringen vil VT motta en 

skriftlig påminnelse dagen før fristen. 

https://vt-agder.no/om-oss/vts-vedtekter/


 

17 
 

 

VT-sak   03/25  

Saksbehandler  Arbeidsutvalget v/Julia Nilsen  

Møtedato  15.01.25  

  

Rekruttering til Velferdstinget 2025 

Hvert år har Velferdstinget i Agder (VT) en valgforsamling på våren, der VT velger hvem som 

skal ha ulike verv og roller i organisasjonen. Internt har VT to honorerte verv på 100% og et 

på 40% i Arbeidsutvalget (AU), og maks 17 frivillige i Fordelingsutvalget (6 studenter), 

Kommunikasjonsutvalget (6 studenter) og Valgkomiteen (5 studenter). Til sist så har VT 

ansvaret for å velge de 5 studentene som er medlemmer i styret til Studentsamskipnaden i 

Agder (SiA), og de 5 varaene deres. Det vil si at VT hvert år må rekruttere opp til 30 studenter 

som sitter i VTs utvalg og komité, i tillegg til studentrepresentantene og varaene i SiA-styret. 

 

Rekruttering til VTs utvalg, komité og SiA-styret er avgjørende for å sikre 

studentrepresentasjon og driften av organisasjonene. Rekrutteringen har også særskilt mål om 

å sikre: 

- reelt valg på de tyngste vervene i organisasjonen, som vil si at minst to kandidater 

stiller til verv som leder, nestleder og kommunikasjonsansvarlig i VT  

- at studenter stiller til Fordelingsutvalget, slik at VT kan tildele penger til 

foreningslivet, og til Valgkomiteen, slik at VT kan gjennomføre valg 

- at minst to av utdanningsinstitusjonene er representert i de ulike delene av 

organisasjonen og SiA-styret, og at studentene i Grimstad også har representasjon 

 

Samtidig er det utfordrende å motivere studenter til å stille til valg. I retningslinjene for 

Valgkomiteen står det at Valgkomiteen har ansvaret for å rekruttere til de ulike vervene, men 

Valgkomiteen selv har vært vanskelig å rekruttere til. Derfor har AU rekruttert majoriteten av 

kandidatene de siste årene. Det kan også sies som viktig at AU har et medansvar for 

rekruttering, ettersom de mottar honorar for å ivareta og utvikle organisasjonen. Allikevel er 

det viktig å påpeke at AU trenger hjelp med rekruttering, ettersom dette er krevende. 
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AU trenger VTs tilbakemelding på hvem som burde bidra til å rekruttere studenter til 

organisasjonen, og hvordan dette kan gjøres på best mulig måte denne våren med de 

ressursene VT har til rådighet.  

  

AU ønsker at VT diskuterer følgende:   

1. Hvem burde bidra til rekruttering for Velferdstinget? 

• Skal ansvaret tydeligere plasseres hos valgkomiteen, eller bør studentrådene ta en 

mer aktiv rolle?  

• Har representantene i VT selv et ansvar, og burde VTs arbeidsutvalg eller 

kommunikasjonsutvalg ha mest ansvar i rekrutteringsprosessen? 

2. Hvordan kan VT rekruttere mest effektivt, med de ressursene vi har til rådighet?  

• Hvordan kan burde VT rekruttere til frivillige verv og honorerte verv, og burde de 

behandles forskjellig i rekrutteringsprosessen? 

• Er det tiltak som kan gjøre rekruttering enklere, som for eksempel bedre synlighet 

eller målrettet informasjon?  

3. Hvordan kan VT gjøre vervene attraktive gjennom rekrutteringsarbeidet, og hvilke 

gevinster/fordeler med å ha verv i VT er det viktigst å framheve? 

  

 

 

 

Vedlegg: 

• Valgreglement  

• Retningslinjer for valgkomiteen  
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Valgreglement 

Forkortelser: Arbeidsutvalget = AU, Fordelingsutvalget = FU, Valgkomiteen = VK, 

Velferdstinget i Agder = VT, Studentsamskipnaden i Agder = SiA.  

 

§ 1 Virkeområde  

Dette valgreglementet gjelder for valg av studentrepresentanter til:   

• Arbeidsutvalget til Velferdstinget i Agder (VT)  

• Fordelingsutvalget til VT  

• Valgkomiteen til VT  

• Kommunikasjonsutvalget til VT  

• Styret til Studentsamskipnaden i Agder (SiA)  

• SiA-styreleder  

   

§ 2 Gjennomføring av valg  

§ 2-1 Valgform  

VT velger studentrepresentanter til Arbeidsutvalget (AU), Fordelingsutvalget (FU), 

Kommunikasjonsutvalget (KU) og Valgkomitéen (VK) (til maksimalt seks medlemmer) i mai, 

samt SiA-styret og SiA styreleder. VTs representanter utgjør Valgforsamlingen, og har de 

samme rettigheter og plikter som ved andre VT-møter.   

 

§ 2-2 Stemmerett  

VTs faste representanter har stemmerett ved valget. Vara kalles inn ved forfall, og får 

stemmerett på lik linje som en fast representant.   

 

§ 2-3 Utlysning  

Alle verv skal utlyses minst fem uker før valgforsamling avholdes.   

I utlysning skal det gjøres rede for regler vedrørende fremming av kandidatur, frister og 

informasjon om de ulike verv.   
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§ 2-4 Innkalling  

Innkalling til valgforsamlingene skal sendes ut til de faste representantene og deres 

vararepresentanter pr. e-post to uker før valgene skal avholdes.  

I innkallingen skal det gå frem hvem som er kandidater til de ulike vervene.   

 

§ 2-5 Presentasjon  

VKs innstilling, fullstendig kandidatliste og kort presentasjon av alle kandidatene skal sendes 

ut til VT-representantene og kandidatene en uke før valgforsamlingens begynnelse. Ved valg 

begrunner VK sin innstilling muntlig, deretter får kandidatene mulighet til å holde en valgtale 

på inntil fem minutter. Etter hver valgtale får valgforsamlingen mulighet til å stille hver 

kandidat spørsmål i inntil fem minutter. Valgtalene skal avholdes uten andre kandidater til 

stede.  

 

§ 2-6 Stemmegivning  

Stemmegivning ved personvalg foregår hovedsakelig skriftlig, og alltid hvis minst en 

representant krever det. Hvis valgforsamlingen enstemmig ser det som formålstjenlig, kan 

valget avgjøres ved akklamasjon.  

 

§ 2-7 Flertallskrav  

Studentrepresentantene velges med absolutt flertall (mer enn 50% av de avgitte stemmene).   

 

§ 2-8 Stemmelikhet  

Dersom det stiller flere enn to kandidater til samme verv kan det være nødvendig å avholde 

valget i flere under.  

Dersom ingen av kandidatene oppnår absolutt flertall etter første valgrunde strykes den 

kandidaten med færrest stemmer. Dersom flere kandidater sammenlagt ikke oppnår mer enn 

50 % av stemmene kan alle disse strykes av listen.   

Dette regnes ut ved å legge sammen stemmene gitt til kandidaten med færrest stemmer, 

sammen med stemmene gitt til kandidaten med nest færrest stemmer osv.   

Denne prosessen gjentas til det kun står to kandidater igjen, eller én kandidat har oppnådd 

absolutt flertall.   

Dersom det oppstår stemmelikhet når 2 kandidater gjenstår holdes én ekstra avstemming.  

Dersom det fortsatt er stemmelikhet vedtas innstillingen fra VK. Hvis ingen av 
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de gjenværende kandidatene er innstilt av valgkomiteen avholdes det loddtrekning.   

 

§ 2-9 Suppleringsvalg  

Om det ikke er nok kandidater til alle faste plasser på en valgforsamling får VK ansvar for å 

supplere inn representanter. Dersom en studentrepresentant i et verv valgt av VT trekker seg, 

skal det suppleres inn en ny representant. Hvis vervet har en vararepresentant, rykker 

vararepresentanten opp, og ny vara suppleres inn.   

AU kan, i samråd med VK, supplere inn til Fordelingsutvalget, Valgkomiteen 

og Kommunikasjonsutvalget, og skal orientere VT ved neste møte. VK forbereder og 

innstiller på kandidater til suppleringsvalg til Arbeidsutvalget og SiA-styret, og legger dette 

frem for vedtak i VT. Dersom krav til representasjon gjør at vedtaket ikke kan vente eller 

andre særskilte forhold ligger til grunn har Arbeidsutvalget fullmakt til å supplere inn nye 

studentrepresentanter på Arbeidsutvalgets ukentlige møter.  

Ved suppleringsvalg kan man fravike kravene i §2.3.   

  

§ 3 Valgbarhet  

§ 3-1 Krav  

Alle som skal stille til valg, må være registrert som student ved en av Samskipnadens 

medlemsinstitusjoner i valgsemesteret. Valgsemesteret er det semesteret når kandidaten stiller. 

Innehavere av verv i Arbeidsutvalget med 100% verv er unntatt dette. En kan kun sitte i 

samme verv i Arbeidsutvalget i totalt to år.  

 

§ 3-2 Oppmelding av kandidatur  

For å bli tatt med i VKs innstillingsarbeid, skal kandidatur være meldt skriftlig av kandidaten 

selv til VT-leder senest 3 uker før valget. Man kan melde sitt kandidatur helt fram til 

valgtidspunktet, men etter denne fristen har kandidatene ikke krav på å bli vurdert av VK. 

Man er ikke avhengig av denne vurderingen for å stille til valg. VK kan velge å inkludere 

kandidatene i sitt innstillingsarbeid også når fristen er gått ut dersom de finner det 

hensiktsmessig.   
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§ 3-3 Uforenelige verv  

Studenter kan ikke ha verv i både Velferdstinget og SiA-styret, og dette inkluderer varaer. 

Studenter kan ikke ha verv i både Velferdstinget og Fordelingsutvalget, og dette inkluderer 

varaer. AU kan ikke sitte i andre verv som velges av VT. Dersom det er usikkerhet på om en 

student kan inneha to verv på samme tid, må dette konsulteres med AU.  

 

§ 3-4 Inhabilitet  

VKs medlemmer kan stille til valg, men blir inhabile i søknad, intervju og innstillingsarbeidet 

til det aktuelle vervet.   

 

§ 3-5 Trekking av verv  

Dersom en representant ønsker å trekke seg fra sitt verv, skal dette skje skriftlig til VT ved 

VT-leder. Dersom leder ønsker å trekke seg fra sitt verv leveres det skriftlig til politisk 

nestleder.   

 

§ 4 Særskilte regler  

§ 4-1 SiA-styret  

Til SiA-styret skal det velges en representant for to år og tre representanter for ett år, og fem 

vararepresentanter. Kandidaten som får flest stemmer velges for to år av gangen hvis 

vedkommende samtykker, og toårige representanter velges hvert oddetallsår. Dersom 

vedkommende ikke samtykker går tilbudet til kandidaten med nest flest stemmer, og så 

videre. Dersom ingen samtykker velges representantene for kun ett år. Totalt er det fem faste 

studentrepresentanter i SiA-styret og fem vararepresentanter. For å sikre kjønnsbalanse i 

henhold til Aksjeloven § 6-11b, kan maksimalt 60 prosent av styremedlemmene i SiA-styret 

ha samme kjønn. Valgkomiteen skal i sin innstilling ta hensyn til kjønnsbalansen.   

 

§ 4-2 SiA-styreleder  

Etter valg av SiA-styret velger VT av de valgte representantene, særskilt en styreleder av 

Studentsamskipnaden i Agder. Styreleder velges for to år, og dette skjer hvert år partallsår.  
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§ 5 Gyldighet  

Dersom det er motstrid mellom dette reglementet og Lov om universiteter og høgskoler, Lov 

om høyere yrkesfaglig utdanning eller Lov om studentsamskipnader, gjelder de nevnte lover 

framfor dette reglementet.   

   

§ 6 Reglement  

Disse reglene trer i kraft fra 25.oktober 2006, og gjelder til annet vedtas i VT.   

   

Revidert: 14.11.2007   

Revidert: 12.05.10   

Revidert: 09.05.12   

Revidert: 03.04.13   

Revidert: 18.10.16   

Revidert 15.03.17   

Revidert: 14.03.18   

Revidert: 18.09.19   

Revidert: 22.04.21   

Revidert: 09.03.22   

Revidert: 08.02.23  

Revidert 31.01.24  
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Retningslinjer for valgkomiteen 

  

Mandat  

a) Valgkomiteen skal rekruttere kandidater til de verv omtalt i §1 Virkeområde i 

Valgreglementet for Velferdstinget i Agder.   

b) Valgkomiteen skal intervjue kandidatene og på andre måter skaffe et best mulig 

beslutningsgrunnlag for sin innstilling. Valgkomiteens innstilling, fullstendig kandidatliste og 

en kort presentasjon av alle kandidatene skal foreligge skriftlig ved valgforsamlingens 

begynnelse. Ved delt innstilling, skal begge framføres. Kandidatene skal fremstilles på så likt 

grunnlag som mulig.  

c) Valgkomiteen skal redegjøre for sitt arbeid for valgforsamlingene.  

d) Valgkomiteen skal rekruttere nye kandidater når representanter trekker seg før endt periode. 

Prosedyre for suppleringsvalg er regulert i Valgreglementet for Velferdstinget i Agder. Se §2.9 

Suppleringsvalg i Valgreglementet for Velferdstinget i Agder.  

   

Sist revidert 22.04.21  
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VT-sak                 04/25  

Saksbehandler     Arbeidsutvalget v/Helene Fredheim  

Møtedato             15.01.25  

 

Semesterhjul V25 

Velferdstinget i Agders (VT) semesterhjul en er oversikt over datoer for tingets møtepunkter, 

og inkluderer sosiale arrangementer og en foreløpig plan for hvilke saker som skal behandles i 

løpet av semesteret. Semesterhjulet for våren burde ta hensyn til  

- Ferier og helligdager 

- Arbeidsutvalgets (AU) kalendere  

- Studentorganisasjonen i Agders (STA) møtedatoer, ettersom de vedtar sitt årshjul på 

høsten  

- Retningslinjene for Studentsosiale midler (SSM):  

o Fristen for å sende inn søknad er 11. april  

o VT må ta hensyn til røde dager i påsken og at foreningene har en uke på å 

ettersende dokumentasjon, som i år gir dem frist for ettersending 25. April.  

o Arbeidsutvalget (AU) må godkjenne søknadene og tildeling av grunnstøtte, 

som skal gjøres 29. April.  

o Fordelingsutvalget (FU) må ha nok tid til å gå gjennom søknadene, som tar 

minimum to uker  

- VT-representantenes behov og VTs fraværsreglement, som krever at VT tydelig 

kommuniserer sine timeplaner samtidig som de tar hensyn til forpliktelsen de har til 

vervet sitt og reglene for hva som er gyldig og ugyldig fravær  

 

 

 

 

 

https://t/retningslinjer-og-reglementer/
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Merknader: 

1. Mandag 10. mars: AU foreslår å ha mars-møtet på en mandag. Dette er fordi AU er på 

samling med Velferdstingene i Norge fra onsdag til fredag denne uka. AU foreslår 

også at dette møtet er i Grimstad.  

2. Onsdag 14. mai: VT har hatt sitt siste ordinære møte og valgforsamling på samme dag 

de siste to årene. Årsaken var et ønske om å ha så mange ledige kvelder frie under 

eksamensperioden som mulig. Årets velferdsting kan ha dette på to forskjellige dager 

om de ønsker.  

 

3.  

Forslag til vedtak:         

Velferdstinget i Agder vedtar Semesterhjul for våren 2025 med de endringene som måtte 

komme på møtet.   
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Vedlegg: Semesterhjul for våren 2025 i Velferdstinget i Agder  

Dato  Aktivitet  Innhold  

Onsdag 12. februar  VT- møte, Krs.  • Resultater fra undersøkelse 

om studentfrivilligheten  

• Diskusjon om sammensetning 

av SiA-styret  

Mandag 10. mars  VT- møte, Grm.  • SiAs strategi: VT får gi 

innspill til revidering  

• Regnskap 2024  

• Revidere vedtektene  

Onsdag 9. april  VT- møte, Krs.  • Kollektivtransport for 

studentene  

• Samarbeidsavtalen med SiA  

Onsdag 14. mai  VT-møte, Krs.  

  

  

  

  

  

Valgforsamling, Krs.  

• Evaluering av handlingsplan 

24/25  

• Vedta handlingsplan 25/26  

• Vedtak om sammensetning av 

SiA-styret  

Tirsdag 20. mai  SSM-møte, Krs.    

Lørdag 24. mai  Sommeravslutning    
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VT-sak                 05/25  

Saksbehandler      Arbeidsutvalget v/Helene Fredheim  

Møtedato             15.01.2025  

 

Oppløsning av VTs Utviklingsplan 

Velferdstinget (VT) har flere politiske dokumenter, som viser hva studentene i Agder er enige 

om er god studentvelferd, og bestemmer hvilken politikk Arbeidsutvalget (AU) må følge. 

Dette er følgende dokumenter (i prioritert rekkefølge):  

1. Prinsipprogram  

Definerer VTs grunnleggende verdier, prinsipper og mål, og er det øverste politiske 

dokumentet i VT.  

2. Politisk dokument  

Beskriver hvilke politiske områder VT jobber med, og er konkrete standpunkt i 

velferdspolitiske saker.  

Utviklingsplan (11. mars 2024)  

3. Handlingsplan  

Bestemmer hva AU, VT og VTs andre utvalg/komité skal arbeide med i et studieår og 

hvilke mål de skal oppnå i den perioden.  

4. Resolusjoner  

Et vedtak som uttrykker en offisiell holdning til en sak, og krav til relevante aktører 

om hva som bør gjøres i saken.   

 

Forrige velferdsting vedtok å fjerne VTs utviklingsplan. Begrunnelsen var:   

“Velferdstinget har for mange politiske styringsdokumenter, som er overflødige og 

utydeliggjør prosessene som organisasjonen står i. AU foreslår å fjerne VTs utviklingsplan, og 

at punktene i Utviklingsplanen implementeres i VTs politiske dokument og i framtidige 

handlingsplaner. Dette vil også gi VT færre dokumenter å gjennomgå årlig, som gir mer tid til 

å diskutere politiske saker.”  
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AU har nå laget et forslag til hvordan punktene i utviklingsplanen kan fordeles i VTs 

prinsipprogram heller enn VTs politiske dokument, ettersom dette synes mest hensiktsmessig. 

Ellers er det mange av punktene som bevares gjennom andre av VTs dokumenter, eller som 

AU ikke mener er relevant å inkludere videre.  

 

Forslag til vedtak:      

Velferdstinget i Agder vedtar å flytte innhold de ønsker å bevare fra VTs Utviklingsplan til VTs 

Prinsipprogram og stryke den gjenværende teksten. 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vedlegg: Velferdstingets utviklingsplan  
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Utviklingsplan 

Utviklingsplanen er organisasjonens veiledning for hvilket arbeid som skal prioriteres i en 

lengre periode. Utviklingsplanen tar for seg organisasjonens politiske arbeid og 

organisatoriske mål internt. Dokumentet viser til de sakene som er aktuelle og viktige til 

enhver tid, i tråd med det politiske måldokumentet  

Utviklingsplanen legger føringer for hva AU skal prioritere, men legger ikke begrensninger 

ovenfor hva som er mulig å arbeide med.    

  

 

Generelt:   

VT skal   

Jobbe kontinuerlig med å forbedre det psykososiale 

miljøet blant studentene.  

  

Stryke  

Dette er bevart i VTs politiske 

dokument.  

Opprettholde en god dialog med SiA angående 

semesteravgiftsmidler som ikke blir direkte disponert 

av VT.    

  

Prinsipprogrammet  

Semesteravgiften som betales inn til SiA 

skal utelukkende brukes på tiltak som 

direkte gagner og er tilgjengelige for 

studentene. Økning av semesteravgiften 

skal heller ikke kompensere for 

overforbruk eller underskudd i andre 

deler av SiAs virksomhet.  

Endre seg i takt med omgivelsene slik at tinget i størst 

mulig grad evner å fremme interessene til studentene 

tilknyttet medlemsinstitusjonene.   

Prinsipprogrammet  

Aktører og instanser som skal sikre 

studenters velferd skal kontinuerlig 

utvikle seg for å tilpasse seg studentenes 

behov, og følge utviklingen i 

studentmassen for å best møte disse. 
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Studenter skal ha lik tilgang på tilbud og 

tjenester fra relevante aktører og 

instanser, uavhengig av studieby og 

studiested. 

Jobbe for at minst 2 institusjoner er representert   

i alle utvalg.  

Stryke  

Dette er bevart i retningslinjene for VTs 

utvalg.  

Jobbe for å øke frivilligheten ved å promotere   

det brede spekteret av studentaktiviteter  

Stryke  

Dette er bevart gjennom VTs politiske 

dokument. 

  

 

Politisk:    

VT skal    

Fortsette å jobbe for at Studentrådet i Grimstad  

og Studentutvalget Kristiansand skal bli 

mer slagkraftige   

Prinsipprogrammet  

Agder fylkeskommune og Kristiansand 

og Grimstad kommune skal ta hensyn til 

og legge til rette for studentene i 

regionen. For å sikre dette skal våre 

offentlige, regionale aktører inkludere 

studentperspektiver i utvikling av 

politikk og planer, i tillegg til å fullverdig 

benytte seg av studentinvolvering. Dette 

inkluderer å fullverdig benytte seg av 

studentutvalgene i Grimstad og 

Kristiansand kommune. Offentlige 

tjenester og tilbud skal være synlige og 

lett tilgjengelige for studentene i Agder.  
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Samarbeide med Velferdstingene i Norge (ViN)  

for å styrke VT lokalt.  

Stryke  

Dette er bevart i AUs siste forslag.  

VT skal utarbeide politikk som handler om en 

inkluderende og mangfoldig studietid  

Prinsipprogrammet  

Studentene i Agder skal oppleve 

studietiden sin som mangfoldig og 

inkluderende. 

Jobbe for at SiA fortsetter å styrke   

dekningsgraden i Agder, med mål om 20%  

  

Stryke  

Dette er bevart i VTs politiske 

dokument.  

Undersøke muligheten for å utvikle et   

"Spicheren Grimstad"  

  

Stryke  

Studentene i Grimstad har uttrykt at dette 

ikke er en prioritet.  

Jobbe for å utvide tilbudet for studentidretten i 

Kristiansand og Grimstad  

  

Prinsipprogrammet  

Studentene skal ha et bredt tilbud av 

linjeforeninger, studentaktiviteter og 

studentorganisasjoner å engasjere seg i, 

og foreningslivet skal ha kapasitet til å 

inkludere så mange studenter som mulig. 

Foreningslivet skal ha tilgang på 

rimelige lokaler og nødvendig utstyr til å 

bedrive sin aktivitet. 

Arbeide for en politisk handlingsplan som sikrer   

økt finansiering av helsetiltak for studenter i   

Agder  

Stryke  

Dette er bevart i VTs politiske dokument 

og resolusjon om psykisk helse  

Jobbe for at SiA kommer med nye tilbud og   

arenaer for å styrke den psykososiale helsen til 

studenter  

Stryke  

Dette er bevart i VTs politiske dokument 

og resolusjon om psykisk helse  
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Organisatorisk:     

VT skal    

Legge opp til at VT-treff blir holdt på   

studenthusene, Bluebox og BARE. 

Stryke 

Ikke relevant, ettersom det ikke 

avholdes VT-treff.  

Sørge for at fordeling av Studentsosiale Midler (SSM) 

foregår på en riktig og rettferdig måte.    

  

Stryke  

Dette er bevart gjennom kontinuerlig 

revidering av retningslinjene for SSM, 

og ved påkobling av 

organisasjonskonsulent.  

Supplere tomme verv fortløpende.   Stryke  

Dette er en naturlig del av 

organisasjonens drift. 

Følge opp samarbeidsavtalene med SiA, STA   

og studentrådene.  

  

Prinsipprogrammet  

VTs mest sentrale samarbeid og 

relasjoner skal, etter beste evne, være 

formalisert i dokumenter.  

Følge opp økonomiske avtaler med studentforeninger.  Stryke  

Dette er bevart gjennom VTs 

økonomiske avtaler og AUs interne 

årshjul. 

Avholde søkerkurs hvert semester.    

  

Stryke  

Dette er bevart gjennom retningslinjene 

for SSM og AUs interne årshjul.  
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Kommunikasjon:    

VT skal   

Opprettholde god kvalitet på nettsiden, og arbeide for 

god informasjon også på engelsk.  

  

Prinsipprogrammet  

Studentene skal også bli informerte om 

sine rettigheter og muligheter, og VT 

skal sikre at informasjon som styrker og 

ivaretar studenters rettigheter er lett 

tilgjengelig på norsk og engelsk 

Spre informasjon om SiA. Det skal være god 

informasjonsflyt mellom SiA og 

medlemsinstitusjonene/studentrådene.  

Stryke  

Dette er bevart gjennom VTs politiske 

dokument.  

Promotere VT sine valg gjennom stand, nettkampanjer, 

kantineskjermer og andre mulige profileringskanaler.     

Stryke  

Dette er bevart gjennom AUs 

stillingsbeskrivelser og KUs 

retningslinjer. 

Være synlige i media.    Stryke  

Dette er bevart gjennom AUs 

stillingsbeskrivelser. 

Promotere nasjonale studentkampanjer gjennom   

ViN og NSO og samarbeide med ViN om uttalelser  

i media.  

  

Prinsipprogrammet  

VT skal også samarbeide med 

Velferdstingene i Norge, 

Samskipnadsrådet og Norsk 

studentorganisasjon i relevante saker og 

bidra til å promotere nasjonale 

studentkampanjer. VTs regionale 

samarbeid og nasjonale arbeid skal 
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prioriteres i den grad det er til gode for 

studentene i Agder. 

Spre informasjon om tilbudene på   

studentsenteret.  

Stryke  

Dette er en naturlig del av 

organisasjonens drift. 

Det skal jobbes med å gjøre studentforeningene   

som er åpne for alle studenter kjent ved alle 

utdanningsinstitusjoner tilknyttet VT/SiA  

Stryke  

Dette er en naturlig del av 

organisasjonens drift. 

   

Vedtatt 05.05.2021  

Revidert 13.10.21  
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VT-sak                 06/25  

Saksbehandler      Arbeidsutvalget v/Julia Nilsen  

Møtedato             15.01.25  

  

Revidering av Prinsipprogrammet for Velferdstinget i Agder 

Prinsipprogrammet til Velferdstinget i Agder (VT) definerer VTs grunnleggende verdier, 

prinsipper og mål, og er det øverste politiske dokumentet i VT. Prinsipprogrammet sier hva 

organisasjonens øverste velferdspolitiske prioriteringer er. 

Arbeidsutvalget (AU) har foreslått mange endringer i prinsipprogrammet. Ved sist revidering i 

2023 ble prinsipprogrammet kuttet ned fra fire sider til en side under møtet. VT og 

Studentorganisasjonen i Agder (STA) mente at VTs prinsipprogram var for langt og 

utdypende. AU har allikevel foreslått å øke tekstmengden betraktelig i denne revideringen. 

Dette er grunnet at AU har opplevd det som vanskelig å bruke dokumentet til dets formål, 

altså til å utpeke grunnleggende verdier og prioriteringer, i den kortfattede standen det har 

vært i. AU har særlig fokusert på å: 

1. Sikre at dokumentet omtaler VTs rolle ovenfor studentene 

2. Omtaler prinsipielle ståsteder ovenfor offentlige instanser og Studentsamskipnaden i 

Agder (SiA). 

3. Omtaler alle tilbud og tjenester som AU mener er relevante for å sikre studenters 

velferd 

 

Nye forslag er skrevet i rødt. 

Tilleggsforslag fra AU som er laget ut fra Utviklingsplanen er skrevet i grønt. 

Forslag til vedtak:  

Velferdstinget i Agder vedtar Prinsipprogrammet for Velferdstinget i Agder med de endringene 

som måtte komme på møtet.   

 

Vedlegg: Prinsipprogrammet for Velferdstinget i Agder 
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Prinsipprogrammet for Velferdstinget i Agder 

Velferdstinget i Agder er det øverste studentpolitiske organet i velferdsspørsmål opp mot 

Studentsamskipnaden i Agder (SiA), vertskommuner, fylkeskommune og nasjonalt. VT 

representerer alle studentene i Agder, som tilhører medlemsinstitusjoner tilknyttet SiA. Dette 

inkluderer Universitetet i Agder (campus Kristiansand og Grimstad), Ansgar Høgskolen, 

NLA, Noroff og Fagskolen i Agder. VT skal jobbe tett opp mot studentdemokratiene til disse 

institusjonene, for å sikre at politikken, aktivitetene og medvirkningen i VT er forankret i hele 

studentmassen. VT skal sikre representasjon av mangfoldet av studenter, både med tanke på 

bakgrunn og institusjon, og sikre at studenters stemme blir hørt i beslutningsprosesser som 

angår dem. Fordi store deler av SiA er brukt og finansiert av studentene, er et velfungerende 

samarbeid mellom VT og alle ledd i SiA en forutsetning. Samarbeidet skal sikre studenters 

medvirkning i bruk av semesteravgiften og livet rundt studiene. VT skal sikre reell 

studentmedvirkning i SiA, slik at studentenes perspektiver, meninger og ideer er sentrale i 

SiAs utvikling. Semesteravgiften som betales inn til SiA skal utelukkende brukes på tiltak 

som direkte gagner og er tilgjengelige for studentene. Økning av semesteravgiften skal heller 

ikke kompensere for overforbruk eller underskudd i andre deler av SiAs virksomhet. I 

samarbeidet mellom VT og SiA skal man i fellesskap ta et samfunnsansvar, og i alle ledd skal 

FNs bærekraftsmål ligge til grunn. VT skal også samarbeide med Velferdstingene i Norge, 

Samskipnadsrådet og Norsk studentorganisasjon i relevante saker og bidra til å promotere 

nasjonale studentkampanjer. VTs regionale samarbeid og nasjonale arbeid skal prioriteres i 

den grad det er til gode for studentene i Agder. VTs mest sentrale samarbeid og relasjoner 

skal, etter beste evne, være formalisert i dokumenter. 

 

Agder fylkeskommune og Kristiansand og Grimstad kommune skal ta hensyn til og legge til 

rette for studentene i regionen. For å sikre dette skal våre offentlige, regionale aktører 

inkludere studentperspektiver i utvikling av politikk og planer, i tillegg til å sikre grundig 

studentinvolvering. Dette inkluderer å fullverdig benytte seg av studentutvalgene i Grimstad 

og Kristiansand kommune. Offentlige tjenester og tilbud skal være synlige og lett 

tilgjengelige for studentene i Agder. Aktører og instanser som skal sikre studenters velferd 

skal kontinuerlig utvikle seg for å tilpasse seg studentenes behov, og følge utviklingen i 
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studentmassen for å best møte disse. Studenter skal ha lik tilgang på tilbud og tjenester fra 

relevante aktører og instanser, uavhengig av studieby og studiested. Studentene skal også bli 

informerte om sine rettigheter og muligheter, og VT skal sikre at informasjon som styrker og 

ivaretar studenters rettigheter er lett tilgjengelig på norsk og engelsk. 

 

Velferdstinget skal sikre tilstrekkelig studiestøtte og velferdstilbud for studenter. Studentene i 

Agder skal oppleve studietiden sin som mangfoldig og inkluderende. Det er sentralt at 

studenter er informerte om sine rettigheter og muligheter, og Velferdstinget er ansvarlig for at 

informasjon som styrker og ivaretar studenters rettigheter er lett tilgjengelig. For at studenter 

skal kunne bidra til å ivareta sine egne interesser må Velferdstinget synliggjøre virksomheten 

sin, slik at studenter kan ta utbytte av og bidra til organisasjonens virke. Velferdstinget skal 

sikre helsetjenester som er lett tilgjengelig, og sikrer god fysisk og psykisk helse på 

forebyggende og behandlende nivå. Tilgang på bolig er også en sentral del av studenters 

velferd. Velferdstinget skal sikre høy dekningsgrad av studentboliger, som er bygget på en 

bærekraftig måte og dekker studentenes nåværende og fremtidige behov. Mat og drikke fra 

SiA skal ta hensyn til studenters behov og ønsker, og kvalitet, pris, sunnhet og 

miljøvennlighet vektlegges. Velferdstinget skal sikre gode arenaer for trening og idrett. 

Studentene skal ha et bredt tilbud av linjeforeninger, studentaktiviteter og 

studentorganisasjoner å engasjere seg i, og foreningslivet skal ha kapasitet til å inkludere så 

mange studenter som mulig. Foreningslivet skal ha tilgang på rimelige lokaler og nødvendig 

utstyr til å bedrive sin aktivitet. Sammen med relevante aktører skal Velferdstinget sikre 

sosiale og kulturelle arenaer som kommer studentene til gode. Velferdstinget skal sikre 

samarbeid mellom relevante aktører, slik at studentene har gode sosiale og kulturelle arenaer, 

som er synlige og kommer dem til gode. Studenter skal også ha pensumbøker som er lett 

tilgjengelige og til en konkurransedyktig pris. Velferdstinget skal også jobbe for at studenter 

har tilgang på rimelige og bærekraftige transportmuligheter.  
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